
Waarom de binnenstad niet compact hoeft te zijn
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Het aantrekkelijk maken van de binnenstad is al jaren een uitdaging. Het vergroten van de binnenstad met
extra winkels kan daarbij helpen. “Zo’n wijk kun je goed gebruiken om je te profileren”, stelt Felix Wigman,
voorzitter van Platform Binnenstadsmanagement.

Esther Schaap
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